
Zápis z 19. veřejného zasedání   
Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 27. 2. 2013 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.05 hod. 
Přítomni: Ing. Petr Harna, Milena Hollmannová, Mgr. Jana Novotná,  RNDr. Jana Plamínková, Ing. Simona 
Strauchová, Martina Havlíková, Ing. Václav Vorlíček, RNDr. Petr Sztacho, CSc., Mgr. Lenka Kudláková, Ing. Petr 
Andres 
Omluveni: Ing. Ondřej Mika 
 
Zasedání zahájila a řídila RNDr. Jana Plamínková  
 
Program : 
1.     Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
2.     Zpráva starostky a předsedů komisí 
3.     Smlouvy 
4.     Věcné břemeno 
5.     Prodej pozemků 
6.     Převod pozemků 
7.     Výběrové řízení 
8.     Granty II. kolo  
9.     Úprava rozpočtu 
10.     Různé 
   
Program byl schválen jednohlasně. 
K minulému zápisu nebyly žádné připomínky. 
 
 
K bodu 1) programu  
Do návrhové  komise byly  navrženy pí Hollmannová a Mgr. Novotná: zvoleny  jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Andres a Ing. Strauchová:  zvoleni jednohlasně 
 
  
K bodu 2) programu – zpráva starostky  
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, 
dnes bude mé povídání celkem krátké.  Kanalizace vzhledem k počasí stojí, ale jakmile se oteplí, bude její výstavba 
neprodleně pokračovat. Na jaře nás čekají především nezbytné opravy komunikací, které v letošní zimě s prudkými 
výkyvy počasí dostaly opravdu hodně zabrat a jsou plné výmolů. Věřím, že se hlavnímu městu podaří už konečně 
vysoutěžit zhotovitele na rekonstrukci komunikace K Holyni, která je ve stále horším stavu a je ostudou celé Prahy. 
U komunikace U Náhonu jednáme se Zavosem o tom, že před  položením nového povrchu je nezbytné 
rekonstruovat kapacitně nedostačující dešťovou kanalizaci pod ní – vždyť po každém přívalovém dešti máme 
v centru Holyně kolem kaple menší povodeň, navíc bývají zaplavené i některé domy. Jsem ráda, že se s tím začalo 
konečně vážně počítat. Nedostatečná kapacita dešťové kanalizace v Holyni se ukázala jako problém i při plánované 
výstavbě tramvajové trati do Holyně – projektanti tramvaje původně plánovali odvodnit trať a tramvajovou smyčku 
do této dešťové kanalizace, což jsme pochopitelně nepovolili, protože by se problémy se zaplavováním centra 
Holyně ještě zhoršily. Nyní hledají jiná řešení, která ale budou finančně náročnější.    
Ve školce se velmi intenzivně pracuje. Hotové je už zateplení a proběhl už i první test těsnosti, který je u pasivních 
staveb podmínkou. Ukázalo se, že práce jsou provedeny velmi dobře. Postupně se vyzdívají vnitřní příčky a dělají 
rozvody. Stále počítáme s tím, že výstavba skončí v červnu a budeme mít pak dva měsíce na vybavení a úpravu 
okolí. Slavnostní otevření školky je plánováno na  30. srpna a  přislíbil na něm účast i pan primátor Svoboda. 
Koncem dubna uvidíme, kolik se přihlásí dětí – předběžně počítáme s otevřením tří tříd, protože chceme, aby jedna 
třída zůstala volná pro děti, které budou potřebovat nastoupit příští rok.  
Počátkem února jsme podali podnět Hygienické stanici hl. m. Prahy k zastavení provozu na Pražském okruhu a 
zahájení sankčního řízení, a to z důvodu překračování závazných hygienických limitů hluku.  Samozřejmě si nikdo 
nemyslí, že by se provoz opravdu zastavil, snažíme se ale donutit hygieniky, aby skutečně konali jako orgán  
ochrany zdraví a přiměli ŘSD postavit podél okruhu protihlukovou stěnu v místech, kde chybí. Zároveň chceme, 
aby Hygienická stanice HMP stáhla své souhlasné stanovisko ke kolaudaci stavby, neboť – jak ukazují oficiální 
měření – okruh při svém provozu prokazatelně překračuje hygienické limity. Na podzim roku 2012 se u nás totiž 
uskutečnilo měření, které prokázalo,  že úroveň hluku je ve Slivenci vyšší než povolují platné předpisy. Naměřené 
hodnoty dosahovaly ve Slivenci v noci 54,4 dB, přičemž norma povoluje pouze 50 dB. I po povoleném odečtení 4 



dB je měření stále nad normou.  
V poslední době se spolu s několika dalšími starosty snažíme přesvědčit zastupitele hlavního města i vedoucí 
magistrátního rozpočtu Ing. Javornickou, že ve financování velkých a malých městských částí jsou obrovské a 
ničím neodůvodněné rozdíly. Existuje totiž jedna balík peněz pro velké a jeden pro malé městské části – a ten pro 
nás je prostě příliš malý na to, co všechno musíme zajišťovat. Podrobnější informace budou uvedeny v Mramoru.  
Dnes jsme měli první oficiální jednání s novým velmistrem křižovníků panem Šedivým o možném využití Dvora 
křižovníků. Potvrdili, že by v části objektu  chtěli umístit zařízení péče o seniory.  

Jana Plamínková 
 

 
 
Kulturní komise - Mgr. Kudláková – z kulturních akcí začátku roku zmínila  Slivenecký masopust, který proběhl 
3. února za účasti sponzorů (řeznictví Görgl, Vinotéka Primawine, restaurace U Knotků). Masopust podpořilo i OS 
Pecka a OS Gama. Všem sponzorům patří naše poděkování. Jak se již stalo zvykem, knihovna a MČ pořádá každý 
měsíc cestopisné besedy. Dále informovala o fungování Klubu Švestka, který již začal druhé pololetí a jeho kurzy 
vešly do povědomí občanů Slivence, Lochkova, ale i Radotína a Barrandova. Celkem je již otevřeno 44 kurzů, 
z toho 7 realizuje OS Pecka. V novém pololetí jsme zatím otevřeli kurz Aj - doučování a jógu pro seniory a pro 
veřejnost. 
 
Stavební komise - Ing. Andres – komise se zatím  nesešla, pouze p. Andres se byl  podívat v ulici Rubínová, kde 
je požádáno o odkup části veřejného pozemku. Podle něj to není problém. 
 
Sociální komise - pí Havlíková – komise se sešla minulý měsíc, obdržela nabídku od spol. Senior Home, s.r.o, 
která zajišťuje pomoc pro občany s Alzheimerovou chorobou a dalšími závažnými postiženími. Společnost nabízí  
volná místa i pro naše občany. Starostka doplnila, že nabídek na místa v zařízeních pro seniory již přišlo  několik, 
budeme  je uveřejňovat v časopise Slivenecký Mramor, nebo na našem webu. Většinou jsou tam ale dost vysoké 
ceny.  
 
Finanční  výbor - pí Hollmannová  - výbor se sešel 18. 2. - projednal a schválil plán finančních kontrol na  rok 
2013 a schválil zápis z kontroly zůstatků účtů naší městské části, plán bude dnes schvalovat zastupitelstvo. 
 
 
K bodu 3) programu – smlouvy 
- projednání žádosti o snížení nájmu v drogerii JIMI 
Usnesení č. 212/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 4) programu – věcné břemeno 
- uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene užívání pozemků p.č. 1697/1 a 1699 v k.ú. Slivenec se spol. PRE 
distribuce za účelem provozování podzemního kabelového vedení 
Usnesení č. 213/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
- uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene užívání pozemků v k.ú. Slivenec  s Pražskou  plynárenskou 
distribuce, a.s. s tím, že úplata za zřízení věc. břemene se snižuje o 10 % na částku 1.567.620,- Kč 
Usnesení č. 214/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 5) programu – prodej pozemků 
- prodej pozemku p.č. 1458/3 v k.ú. Slivenec o výměře 62 m2 za cenu 5.450,- Kč/m2 (pozemek v ul. K Lochkovu za 
tesařstvím) 
Usnesení č. 215/19/2013 – přijato 9 pro, 1 zdržení 
 
K bodu 6) programu – převod pozemků 
- darování pozemků pro umožnění výstavby splaškové kanalizace V Lipkách. 
Usnesení č. 216/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
- Pražská vodohospodářská společnost požádala o převod pozemků p.č. 199/1,199/2 a 199/4 v k.ú. Holyně na hl. 
město Prahu 
Usnesení č. 217/19/2013 – přijato 9 pro, 1 zdržení 
 
- převod pozemků v k.ú. Hlubočepy na MČ Praha 5 v souladu s vyhláškou hl. m. Prahy č. 2/2000 Sb. 
Usnesení č. 218/19/2013 – přijato jednohlasně 



 
- převod pozemku p.č. 322/104 v k.ú. Holyně na hlavní město Prahu a jeho svěření do správy MČ Praha-Slivenec 
Usnesení č. 219/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 7) programu – výběrové řízení 
- výběrová komise vybrala  dne 25.2.2013 dodavatele zakázky „Zhotovení regálů pro knižní fond veřejné 
knihovny“ - firmu Robert Hloch  
Usnesení č. 220/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 8) programu – granty II.kolo 
- vyhlášení II. kola grantů MČ Praha - Slivenec na rok 2013, na které bylo vyčleněno 50 tis. Kč, termín ukončení 
přijímání žádostí je 29. 3. 2013 ve 12:00 hodin. 
Usnesení č. 221/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 9) programu – úprava rozpočtu 
- včlenění státní dotace 76 tis. Kč do  rozpočtu MČ Praha - Slivenec 
Usnesení č. 222/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 10) programu – různé 
- schválení Plánu kontrolního a finančního výboru 
Usnesení č. 223/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
- uzavření dohody s Úřadem práce o vytvoření pracovních příležitostí v rámci VPP 
Usnesení č. 224/19/2013 – přijato jednohlasně 
 
P. Urválek požádal zastupitelstvo o názor na pořádání  longboardových  závodů v ulici K Homolce dvěma 
organizacemi , tzn. uzavření ulice  dvakrát v roce (v červnu a v září). Zastupitelstvo s oběma závody souhlasí – pro 
byli všichni zastupitelé s výjimkou starostky, která se přiklání k názoru, že by se měl konat jen jeden závod. 
 
 
V 19:06 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 
 

 

Zapsala: Růžičková:   ……………………………… 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:        Ing. Simona Strauchová       ……………………………                               

                 

          

          Ing. Petr Andres                   ….…………………………… 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 
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